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Elinvoimajaosto on käsitellyt vuoden 2023 kuluessa arkkitehtitoimiston 
kunnalle laatimaa Vääksyyn rajautuvaa kehittämissuunnitelmaa, jossa 
visioidaan keskusta-alueen rakentamista ja kehittämistä aina vuoteen 2050 
saakka. Alueita on tarkasteltu vyöhykemäisesti, eri käyttäjäryhmät ja 
viheralueet huomioiden. Kehittämissuunnitelman painopisteitä ovat olleet 
veto-, lumo- ja pitovoiman luominen, joilla kunta houkuttelisi uusia 
asukkaita, matkailijoita ja yrityksiä. 
  
Keskustan osalta kehittämisvisioon on esitelty osakokonaisuuksia, joita 
ovat mm. 
• Vääksyn kanavan läntinen suu, Kanavaniemi (Vesijärven puoli) 
• Vanhan Vääksyn torialue ja liikennöinti 
• Näyttämölava kanavan seudulle 
• Aniankedon länsipääty 
• Kalmarinranta 
• Näkymät kuntaa lähestyttäessä idästä ja lännestä 
• viheristutukset 
  
Edellä mainituista kokonaisuuksista esiintymisnäyttämö on toteutettu 
Pohjolapuistoon mahdollistamaan tapahtumajärjestämistä. 
  
Kehittämissuunnitelman mukaiset toimenpiteet vaativat kunnalta paljon 
resursseja ja investointeja. Koska kunnan taloustilanne on olennaisesti 
muuttunut, ei kehittämissuunnitelman edistämiseen ole lähivuosina 
realistisia mahdollisuuksia. Suunnitelma arkistoidaan myöhempää 
hyödyntämistä ajatellen. 
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Päätösehdotus Elinvoimajaosto esittää kunnanhallitukselle, että Vääksyn 

tulevaisuudennäkymiä 2050-kehittämissuunnitelman käsittely 
keskeytetään. 
 

Muutettu päätösehdotus  Esittelijä muutti kokouksessa päätösehdotuksen kuulumaan seuraavasti: 
 
 Elinvoimajaosto esittää kunnanhallitukselle, että Vääksyn 

tulevaisuudennäkymiä 2050 -kehittämissuunnitelman käsittelyä jatketaan 
tasolla, joka ei edellytä merkittäviä investointiesityksiä lähivuosille.  

 
Päätös Muutettu päätösehdotus hyväksyttiin.  

 
Elinvoimajaosto esittää kunnanhallitukselle, että Vääksyn 
tulevaisuudennäkymiä 2050 -kehittämissuunnitelman käsittelyä jatketaan 
tasolla, joka ei edellytä merkittäviä investointiesityksiä lähivuosille. 

 


